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Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

1. Godkjent 
2. Anne Grete Taugbøl har stemmerett siden Gry Cecilie Eriksen Haga har meldt forfall. 

Etter sak 40/23 har Michael Falch stemmerett på grunn av at Hans- Joachim Schilde 
måtte gå tidlig fra møtet. 

 
 
Saker til behandling 
 
 
 

Sak; Temasamlinger 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

11.09.2024 38/24 

 
 
Forslag til vedtak 
 
 
 
Møtebehandling 
 Det er satt opp tre temasamlinger på Bekkelaget.  
 

• 15.oktober «Fortellinger om heling – en utfordring til kirken» v/ Marianne Rodriguez 
Nygaard og Anne Austad som begge er ansatt ved VID-vitenskapelige høyskole.  

• 22.oktober «Helse og helbredelse i Bibelen» v/ Kjell Nordstokke, og  

• 29. oktober «Sorg og omsorg» v/ Anne Austad m.fl.  
 
I tillegg arrangerer kirkekomiteen på Ormøy temasamling den 15.oktober der Kjell Magne 
Bondevik kommer. Denne sammenfaller med temasamling på Bekkelaget.  
 
Misjonsutvalget og vennskapsmenighetskomiteen har tatt ansvar for hver sin temakveld i 
semesteret.  
 
Spørsmål til diskusjon:  

1. Kan det være en idé å samhandle slik at det arrangeres en temasamling i Ormøy 
kirke, en på SEM-senteret og en på Bekkelaget i hvert semester?  

Samordning er viktig, men det er ikke nødvendig å tenke dette som en møteserie. De bør 
arrangeres uavhengig av hverandre, men være koordinert. Tiltakene bør ikke konkurrere om 
de samme målgruppene. Det er fint om de arrangeres på ulike steder. Det er forskjell på de 
ulike arrangementene; temasamlingene er mer i retning av et kirkeakademi, «midt i livet» 
samlingene har en mer homogen målgruppe og en litt annen form. 
 

2. Er det ønskelig/behov for temasamlinger?  
Dette er et godt initiativ. Det er viktig å tilby noe mer enn en gudstjeneste. Vi trenger mer 
innsikt i løpet av livet om tro og praksis.  
 

3. Hva med målgruppe og innhold?  
Viktig å snakke om sjelesorg. Alfakurs er viktig, dette fins det ildsjeler for i menigheten. Hvis 
folk har engasjement, så backer staben opp om dem. 
 
 



 

Vedtak 

Sognepresten arrangerer et felles planleggingsmøte i semesteret for alle aktørene som har 
samlinger slik at disse kan bli godt koordinert. Planleggingen bør skje i god tid slik at man 
kan annonsere i Kontakten 
 
 



 

Sak; Grønn menighet, hva betyr det? 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

11.09.2024 39/24 

 
 
Forslag til vedtak 
Menighetsrådet tar orienteringen til etterretning 
 
 
Møtebehandling 
 I 2017 registrerte Bekkelaget og Ormøy sokn seg som grønn menighet og MR vedtok å 
forplikte seg på en handlingsplan. Arbeidet er blitt fulgt opp av diakoniutvalget, men de er 
ikke aktive lengre.  
 
Ordningen er forenklet siden 2017 og Anne Grete ga menighetsrådet informasjon på møtet 
om hvordan grønn kirke ordningen fungerer nå.  
 
Menighetsrådet ønsker at saken tas opp på neste møte slik at de kan få satt seg inn i 
hvordan ordningen fungerer nå. I mellomtiden bør det gjøres opp status for målsetningene 
som er satt i handlingsplanen fra 2017. Det bør klargjøres for menighetsrådet hva som skal 
diskuteres og vedtas i neste MR møte.  
 
Nye tiltak bør inkludere at innkjøp gjøres med tanke på at det skal kunne repareres.  
 
 
Vedtak 

Handlingsplanen oppdateres med en status på hvordan menigheten ligger an på de ulike 
målsetningene og saken tas opp igjen på neste MR møte 23. oktober.  
 
 



 

Sak; Revidert strategiplan 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

11.09.2024 40/24 

 
 
Forslag til vedtak 
 
 
 
Møtebehandling 
20. april hadde menigheten en strategisamling og det ble laget en oppsummering som ble 
distribuert til MR møtet 6. juni.  
 
Hovedkonklusjonen fra samlingen var at strategiplanen skulle beholdes, men oppdateres og 
operasjonaliseres i henhold til innspillene som kom på strategisamlingen. Betzy har tatt inn 
forslagene i strategiplanen, diskutert dem med Magne og de er enige.  
 
I overgangen fra Word format til PDF format er det kommet inn endringer som ikke skulle 
være i teksten. Saken utsettes derfor til neste MR møte og revidert strategiplan sendes ut i 
word format med spor endinger, men uten formatendringer.  
 
 
Vedtak 

Saken utsettes til neste MR møte 23. oktober.  
 
 



 

Sak; Unntatt off jf § 23 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

11.09.2024 41/24 

 
 
 
 
 
 
 



 

Sak; Valg av nestleder og nytt medlem av AU 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

11.09.2024 42/24 

 
 
Forslag til vedtak 
Følgende person fikk (antall) stemmer og er valgt som vara fram til september 2025 
 
 
Møtebehandling 
I sak 34/24 godkjente MR Merete Goderstads søknad om å fratre som MR medlem. Kjell 
Erik Granly er 1. vara og går inn som fast medlem av MR.  
 
På dagens møte velges ny nestleder og medlem av AU.  
 
 
Vedtak 

Kjell Erik Granly velges til andre nestleder av MR og til medlem av AU fram til januar 2025. 
Kjell Erik fikk 8 stemmer. Det kom inn en blank stemme. Det var totalt 9 
stemmeberettigende.  
 
 



 

Sak; Avvikling av stiftelser, avsetning av midler til bundne fond 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

11.09.2024 43/24 

 
 
Forslag til vedtak 
MR vedtar å sette inn gjenværende midler fra Inger Johannes stiftelse og stiftelsen Martha 
Larsens fond inn på to bundne fond.  
 
 
Møtebehandling 
 Stiftelsen Martha Larsens fond og Inger Johannes stiftelse er slettet og privatpersonen som 
var tilgodesett i Inger Johannes stiftelse har fått utbetalt sin andel.  
 
Formålet til Inger Johannes stiftelse er å yte tilskudd til Bekkelaget og Ormøy sokns 
diakonale arbeid og formålet til stiftelsen Martha Larsens fond er å drive diakonalt arbeid for 
eldre i soknet. 
 
For å ivareta at bruken av midlene er i tråd med formålet, bør de settes inn på bundne 
driftsfond etter at alle kostnadene for avviklingen er trukket fra. I tillegg bør det presiserer 
hvilke bindinger som skal legges på midlene.  
 
Et mål i strategiplanen er å se på organiseringen av det diakonale arbeidet. I dette arbeidet 
kan man også lage kriterier for bruk av de diakonale midlene.  
 
 
 
Vedtak 

MR vedtar å sette inn gjenværende midler fra Inger Johannes stiftelse og stiftelsen Martha 
Larsens fond inn på to bundne driftsfond. I tillegg bør det lages kriterier for bruk av disse 
diakonale midlene.  
 
 



 

Sak; Endrede vedtekter for Kirkekomiteen på Ormøy og SEM komiteen 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

11.09.2024 44/24 

 
 
Forslag til vedtak 
MR godkjenner det mandatet for SEM komiteen og Kirkekomiteen på Ormøy 
 
 
Møtebehandling 
Både SEM komiteen og kirkekomiteen gjør en betydelig innsats for å vekke og nære det 
kristelige livet i sine nærområder. De har dessuten delegerte fullmakter fra MR når det 
gjelder definering og fordeling av offerformål og til å bruke midler fra sine ubundne fond.   
 
SEM komiteens og kirkekomiteens mandater og statutter har behov for en oppdatering.  
 
Eilert Rostrup, leder av SEM komiteen og Tove Rasch, leder av kirkekomiteen har gitt 
innspill til det nye mandatet. 
 
Daglig leder noterte endringsforslagene som kom inn på møtet og presenterer mandatet på 
nytt på neste MR møte 23. oktober. . 
 
 
Vedtak 

Mandatet for SEM komiteen og Kirkekomiteen på Ormøy justeres i henhold til forslagene 
som kom inn på møtet og presenteres på nytt for MR 23. oktober.  
 
 



 

Sak; Unntatt offentligheten jf §23 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

11.09.2024 45/24 

 
 
 
 
 
 
 
 



 

Sak; Økonomisk rapport 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

11.09.2024 46/24 

 
 
Forslag til vedtak 
MR tar rapporten til orientering 
 
 
 
Møtebehandling 
Vedlagte rapport viser et negativt driftsresultat på 504 084. Hovedsakelig skyldes det ikke 
bokført tilskudd fra eiendomsforvaltningen. 
 
MR vil ha avstemt rapport før første behandling av budsjettet for 2025.   
 
 
Vedtak 

MR tar rapporten til orientering 
 



 

  
Sak; Plan for budsjett 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

11.09.2024 47/24 

 
 
Forslag til vedtak 
MR godkjenner plan for budsjett 2025 
 
 
Møtebehandling 
 MR ønsker at daglig leder ser på muligheten for å allokere midler til diakoni i budsjettet for 
2025.   
 
 
Vedtak 

MR godkjenner følgende plan for arbeidet med budsjett 2025: 
 

- Individuelle møter med staben, vennskapskomiteen, SEM komiteen og 
kirkekomiteen i uke 38 
 

- Sammenstilling og møte med AU i uke 39 

- Første budsjettbehandling i MR 23. oktober. Innspill og tilbakemeldinger fra møtet 

tas inn i budsjettforslag til AU 19. november  

- Endelig budsjett vedtar i MR 11. desember 

 
 



 

Sak; Unntatt offentligheten jf § 14 
Oppdateringer og rapporter fra underenheter 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

11.09.2024 48/24 

 
 
 
 
 
 
 
 


